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J e g y z ő k ö n y v  

 

Készült: Kesztölc község Képviselő-testületének ülésén 2009. szeptember 29-én. 

Ülés helye: Polgármesteri Hivatal Tanácsterme 

 

Jelen vannak: Hertlik Mihály, Kochnyák Sándor, Makovics Zoltán, Mészáros János, 

Mihovné Srutek Gabriella, Szivek Péter, Tordáné Petrik Etelka, Vöröskői István képviselők, 

Gaál Lajos polgármester, 

Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző, jkv.-vezető 

 

Gaál Lajos: Tisztelettel köszöntöm a megjelent Hölgyeket, Urakat, képviselőket, 

intézményvezetőinket, bizottsági tagot, Jegyző asszonyt. 

Megállapítom, hogy a megválasztott képviselők száma 10 fő, jelen van 9 fő, az ülés 

határozatképes. 

A következő napirend lett kiküldve: 

1. Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről  

2. Közterület felügyelő alkalmazása Kesztölc - Piliscsév – Leányvár 

3. Tájékoztató a tanév indításáról, a Kincses József Általános Iskola tantárgyfelosztása, 

órarendje  

4. Módosított TEUT pályázat  

5. 2009. évi költségvetés módosítása  

6. Beszámoló az I. félévi gazdálkodásról  

7. Hatósági munka a Polgármesteri Hivatalban: Szabálysértés 

8. Beszámoló az adóügyi igazgatásról, adótartozások kezelése  

9. Iskola utca egyirányusítása     

10. Súlykorlátozás a belterületi útjainkon - vitaindító előterjesztés  

11. Ingatlanvásárlási kérelmek  

Kiss György   

Nemesi Mihály   

12. Szt. Kelemen Polgári Kör beadványa  

13. Nyilvános könyvtár megszüntetése  

14. Alapító okiratok módosítása  

15. Bursa  

16. Mezőőr – előkészítés  

17. Egyebek        

 

18. Zárt ülés 

IKSZT pályázat 

 

A felsorolt napirendi pontok előtt két ügyet javasolok megtárgyalni. Az egyik az 

új alpolgármester választása. Tordáné Petrik Etelka lemondott tisztségéről, mivel az iskola 

megbízott igazgatója lett. A másikról a jelenlévő Ádám Tamás úr számolna be, mely érinti az 

un. Bázis Trend jelenlegi helyzetét. 

Kérdezem a Képviselőket, hogy az előterjesztett napirendet a kiegészítésekkel elfogadja-e? 

 

A Képviselő-testület  az előterjesztett napirendet a kiegészítésekkel 9 igen szavazattal 

elfogadta. 
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Gaál Lajos: A polgármester joga, hogy javaslatot tegyen új alpolgármester személyére, így 

alpolgármesternek javaslom Vöröskői Istvánt. Kérdezem Vöröskői Istvánt, hogy a jelölést 

elfogadja-e? 

Vöröskői István: Igen. 

Gaál Lajos: Kérdezem a képviselőket, hogy Vöröskői István alpolgármesterré választásával 

egyet értenek-e? 

 

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

78/2009.(IX. 29.) számú Határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete Vöröskői Istvánt Kesztölc község alpolgármesterének 

megválasztja. 

Felelős:  Gaál Lajos polgármester 

Határidő: folyamatos  

 

Vöröskői István: Köszönöm a képviselőtársaknak, hogy elfogadták a javaslatot, de ezzel 

együtt a Pénzügyi Bizottságba új képviselőt kell választani, miután az alpolgármester nem 

lehet bizottsági tag, így nincs második képviselő.  

Gaál Lajos: Jó, köszönöm. A Pénzügyi Bizottság elnöke akkor majd tesz egy javaslatot. 

Átadnám a szót Ádám Tamás úrnak.  

Ádám Tamás: Ádám Tamás vagyok a SOSO Földszer Kft. megbízottja. Egy felszámolási 

eljárás során lett a tulajdonunk a Bázis Trend épülete. Sokáig spekuláltunk azon, hogy mihez 

kezdjünk vele. Semmiképpen nem szerettünk volna kocsma jelleggel vendéglátóhelyet. Ekkor 

egyrészt megkerestük a Polgármester urat, másrészt megnézve a település adottságait jött az 

ötlet, hogy alkalmas lenne egy egészségháznak. Készültek tervek, tanulmány terv például 

arra, hogy hány rendelőt, és milyen formában lehetne elhelyezni az épületben. Ezeknek a 

rajzait át is adtuk Polgármester úrnak. Gyakorlatilag egy gyerekorvos, egy háziorvos, egy 

fogorvos, illetve egy tanácsadói rendelő kerülhetne a földszinten kialakításra, ez teljesen 

akadály mentesítve, XXI. századi körülmények, klímával, normális fűtéssel, világítással. 

Illetve van egy pince része az épületnek, ami használható raktárként, illetve egy emelet, ami 

két- akár szolgálati lakásként funkcionálható egymástól elkülönített részből állhat. 

Készítettem, - nem vagyok jogász, ezért nem is sikerült túl jól, - egy szerződéstervezetet egy 

együttműködésről. Tehát ez nem vételről szól, ez nem megállapodás, ez egy együttműködési 

tervezet, ami arról szól, hogy alapítunk egy projekt céget, teljesen új, minden múltjától mentes 

céget, aminek a tulajdonába kerül ez az ingatlan. Ez a cég átépíti az ingatlant, kialakít benne 

minden olyan előírt berendezést, helységet, ami szükséges, beszerzi az összes engedélyt, tehát 

berendezi az épületet, olyan szinten, hogy az orvosoknak gyakorlatilag csak a saját eszközeit 

kell, átvigye az új helyre. Ez idáig nem kerül az Önkormányzatnak semmibe. A projektcéget 

átadjuk az Önkormányzatnak olyan módon, hogy amíg nem találja meg a forrást a vásárlásra 

az Önkormányzat, addig csak a rezsiköltségen, tehát villany, víz, közüzemi számlák 

költségein bérbe megkapja az Önkormányzat ezt az épületet, a céggel együtt, amin keresztül 

ezt üzemeltetheti. Ha megvan a forrás, akkor megkapja a cég tulajdonjogát, tehát egy az 

egyben tulajdonosa lesz egy cégnek, ami birtokol egy egészségügyi intézményt, az összes 

szakhatósági engedélyével, mindenével együtt. Nagyjából ez az elképzelésünk. Ehhez várjuk 

a támogatást az önök részéről.  

Gaál Lajos: Egyelőre annyiban kell döntenünk, hogy érdekli-e a testületet ilyen első 

olvasatban. Szándéknyilatkozatról van szó, tehát állásfoglalásról, hogy mélyebben vizsgáljuk 

meg. Én örültem a javaslatnak. Vállaltam, hogy az Egészségügyi Bizottságnál érdeklődjem, 

lesz-e ilyen jellegű pályázat, várható-e a kiírása.  
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Vöröskői István: Néhány napja kaptuk meg ezt az anyagot. Az nagy hiba lenne, ha nem is 

foglalkoznánk vele. A cég valahonnan messziről jött, bár én találkoztam velük, hiszen a 

Dorogi Kőbányában, ahol műszaki vezető helyettes vagyok, évekig dolgoztak. Ott elég 

korrekt cégnek ismertük meg őket.  

Mészáros János: Milyen távra gondolják ezt az Önkormányzat részéről, hogy forrást találjon 

hozzá?  

Ádám Tamás: Nem akarunk ezzel sokat várni, de foglalkozni sem. Ha a szándék megvan, 

akkor nekiállunk az átépítésnek. Mihelyst kész van, birtokba adjuk, és mondjuk egy másfél 

évet. 

Mészáros János: Tehát másfél évet várnak, hogy az Önkormányzat átvegye. 

Ádám Tamás: Így van. Tehát az Önkormányzatnak gyakorlatilag annyi dolga lenne, hogy 

kötelezze magát arra, hogy a pályázatokon indulni fog. És minden eszközt megkeres ahhoz, 

hogy az Unió által felkínált lehetőségekkel éljen.  

Mészáros János: És mi történik, ha az Önkormányzatnak nem lesz, mondjuk az 

elkövetkezendő két évben erre forrása? 

Ádám Tamás:  Erre várjuk a javaslatokat.  Felszabadul egy régi orvosi rendelő, ingatlan 

értéke van, tehát nyílván nem fog most ebben a helyzetben két nap alatt elkelni, de ha elkel, 

akkor annak a vételárát lehetőség szerint lehetne engedményezni. Ilyenekre gondoltunk. 

Mészáros János: Pályázathoz kapcsolódóan az én tudomásom szerint az Európai Uniós 

pályázatoknál az egy alapvető szempont, hogy megkezdett beruházásokra nem lehet már 

beadni. Tehát ez egy eléggé sarkalatos pontja lesz, úgy érzem, ennek a pályáztatásnak.  

Ádám Tamás: Itt is lehet két lehetőség: Az egyik az, hogy nem kezdjük el addig a 

beruházást, a másik az, hogy az Önkormányzat jelenleg nem rendelkezik a tulajdonjoggal, 

gyakorlatilag egy kész projektbe fog beleülni.  

Mészáros János: Igen, tehát ingatlant vesz.  

Gaál Lajos: Két javaslat hangzott el, mind a kettőből azt véltem felfedezni, hogy 

foglalkozzunk vele.  

Akkor javaslatom a következő: hogy aki egyet ért azzal, hogy a testület bizottságai, - 

gyakorlatilag mind a három bizottságot érinti - foglalkozzanak az előterjesztéssel, és 

legkésőbb a következő testületi ülés előtt egy héttel tegyék le az asztalra a véleményeket. 

Tehát aki ezzel egyetért, az kézfelemeléssel szavazzon! Köszönöm! Tartózkodott? Ellene?  

 

Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 9 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

79/2009.(IX. 29.) számú Határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete egyet ért azzal, hogy a testület bizottságai foglalkozzanak 

az Egészség Ház előterjesztésben megfogalmazott létesítésével, és legkésőbb a következő 

testületi ülés előtt egy héttel tegyék le az asztalra a véleményeket.  

Felelős:  Gaál Lajos polgármester 

Határidő: folyamatos  

 

1. Napirendi pont  

Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről  

 

Gaál Lajos: Az anyag kiment, de pár szóval kiegészítem: Ma a Pilisi Parkerdő ZRt. 

Igazgatójával volt egy tárgyalás, amiben három dolgot vetettem fel. Az egyik a Klastrom és 

környékének területi tervei, hogy mit szeretnének, s az hogyan kapcsolódik a mi 

elképzeléseinkhez. Kértem egy családi séta vagy pihenő pályát, a lovarda feletti fenyvesbe, 

amit már gyakorlatilag használtunk több alkalommal. Aki le akarja tenni az autóját, és úgy 
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szeretne sétálni, a sportpálya mögött lehetőség van rá. Támogatja a javaslatunkat, de kéri az 

elképzelésünket. A harmadik, hogy a tulajdonjog nincs rendezve az iskolában a mostani volt 

tanári lakások területén. Az erdészházból kinyúló gazdasági udvar volt korábban a tanári 

lakások helyén. A hatvanas években átkerült valamilyen módon az iskolához, nem találtunk 

nyomot, viszont a tulajdoni lap bejegyzése szerint a mostani szolgálati lakások helye, még 

mindig a Magyar Állam tulajdona, és annak a vagyonkezelője a Pilisi Parkerdő ZRt. Körben 

önkormányzati terület van, tehát gyakorlatilag megközelíteni sem tudja a tulajdonát. Ingyen 

nem kaphatjuk meg, de készítsünk egy javaslatot, hogy milyen módon tudnánk ezt megoldani. 

Javaslom, hogy ingatlanbecslővel mérjük fel a területet, állapítsuk meg az épület nélküli 

ingatlan értékét. Korábban el lehetett volna ezt birtokolni, de hét évvel ezelőtt történt egy 

olyan levélváltás, mely megakadályozza ezt. Kérdezem, hogy van-e valakinek kérdése az 

elmúlt időszak eseményeihez?  

Amennyiben nincs, szavazásra bocsátom a dolgot, aki elfogadja a két ülés közötti időszakról 

szóló tájékoztatót, kérem, kézfelemeléssel szavazzon!  

Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 9 igen szavazattal a beszámolót elfogadta.  

 

2. Napirendi pont 

Közterület felügyelő alkalmazása  

Gaál Lajos: Az előterjesztés kiment. Piliscsév elfogadta, Leányvárról nem tudom, hogy 

döntöttek-e már.  40-40-20% volt a javaslat a  munkaidő, s a költségek megosztására.  

Kochnyák Sándor: Milyen időponttól tudjuk alkalmazni a közterület felügyelőt?  

Bognárné : Még Leányvár is a döntése kell.  

Gaál Lajos: Úgy is meg lehet oldani, hogy akár Leányvárral, akár nélküle, de alkalmazni 

kívánjuk?  

Bognárné: Itt csak a költség viselése, meg a munkaidő az, ami befolyásolja az alkalmazást.  

Makovics Zoltán: Nagyságrendileg mit jelent ez. Tehát a 100%-os térítés az mennyi, hogy 

tudjuk viszonyítani. 

Kissné Dinnyés Szilvia: Kb. 200.000.-Ft, járulékai. 

Makovics Zoltán: Jó, tehát Leányvár kihagyása 50.000Ft-ot jelent nagyjából havi szinten.  

Gaál Lajos: igen.  

Mészáros János: Van aláírt szándéknyilatkozat, vagy ez csak szóbeli megállapodás? 

Bognárné: Piliscsév részéről határozat van.  

Gaál Lajos: Piliscsév község a testületi ülésen elfogadta. A hallgatásból azt veszem ki, hogy 

mindenki elfogadja ezt az előterjesztést, egy határidő módosítás lenne. Október 15.-től élne ez 

a tevékenység.  

Van-e valakinek más javaslata? Aki a fentiekkel egyet ért, kérem, kézfelemeléssel szavazzon! 

Köszönöm! Tartózkodott? Ellene?  

Megállapítom, hogy a testület 9 igen szavazattal a következő határozatot hozta:   

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

80/2009.(IX. 29.) számú Határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete egyet ért azzal, hogy a közterület-felügyelői állás 2009. 

október 15-től betöltésre kerüljön. 

Felelős:  Gaál Lajos polgármester 

Határidő: folyamatos  

 

3. Napirendi pont 

Tájékoztató a tanév indításáról, a Kincses József Általános Iskola tantárgyfelosztása, 

órarendje  
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Gaál Lajos: Elsősorban tájékoztatást kértünk az évkezdésről, mint fenntartónak 

kötelességünk az év elején elfogadni a tantárgyfelosztást, az órarendet, illetve az óra, igen az 

órarendet, és a létszámokról tájékozódjunk. Én ki is küldtem, illetve megkérem az 

Igazgatónőt, hogy tájékoztasson a tanév indításáról. Én azt hiszem, hogy kiküldted 

mindenkinek az írásbeli tájékoztatót, megkapták a képviselő társak, akkor viszont kérdezem, 

hogy van-e szóbeli kiegészítésed?  

Tordáné Petrik Etelka: Röviden összefoglaltam nektek a tanévkezdést, ha van kérdésetek, 

akkor nyugodtan tegyétek fel.  

Gaál Lajos: Köszönöm szépen, én annyit szeretnék hozzáfűzni, hogy ne visszafelé nézzünk, 

hanem az évet vegyük figyelembe. Megkaptátok a tantárgyfelosztást, megkaptátok a 

túlórákat, én jeleztem, hogy nagyon soknak tartom a túlórát, és aránytalannak. Átadnám a szót 

a képviselőtársaknak ezzel kapcsolatban.  

Tordáné Petrik Etelka: Annyit szeretnék még hozzáfűzni a túlórákhoz, hogy Sánta Bea 

tanítónő eltávozott az iskolából, a helyére nem vettünk fel senkit, és azok az órák szét lettek 

osztva a kollégák között.  

Makovics Zoltán: Abból kiindulva, hogy sajnálatos módon minden évben egyre többet kell a 

költségvetési pénzből fizetni az önkormányzatnak. Van-e arra mód, hogy olyan szinten 

átértékelve az órarendet, hogy a benne lévő adható órákat, meg a választható órákat, illetve 

minden olyat a törvényi minimumhoz közelítsük, mert amennyire én tudom, ezek lényegesen 

több mint a törvényi minimum, az itt lévő óraszámok.  

Tordáné Petrik Etelka: Egyet kiemelnék, mondjuk a magyar órákat. Az ötödik-hatodik 

osztályba bejött a nem szakrendszerű tanítás. Áy Andreának is adható ez az óra, azért ezt 

emeltük, mert ő nagyon nagy óraszámban végzi ezt a nem szakrendszerűt, és szerintem ahhoz, 

hogy felmérések eredményei jók, vagyis elérjünk egy bizonyos szintet magyarból és 

matematikából is, szerintem nagyon fontos, hogy ezeket az órákat támogassuk, és nem a 

pedagógusoknak, inkább a gyerekeknek gyakorlásként.  

Makovics Zoltán: Azt gondolom, hogy a következő évben el kell azon gondolkodni, hogy ez 

a minden évben kimutatható évente milliós nagyságrendekkel növekvő iskolatámogatás 

meddig tartható fent. Én még mindig azt mondom. Sajnálatos módon, mert természetes, hogy 

a gyerekektől elvenni esetlegesen órákat vagy a pedagógusoktól szakkört vagy bármi egyebet. 

Nem tudom, hogy meddig lesz ez fenntartható, tehát valamivel készülni kell, nem azonnal, 

meg nem egy az egyben, de szerintem ezt a tendenciát valamilyen szinten kezelni kellene. 

Tordáné Petrik Etelka: Láttátok, hogy nem is tudtam olyan sok szakkört adni, amennyire 

igény lenne, mert sokkal több szakkört ki lehetne találni, és a gyerekek igényei szerint biztos, 

hogy több lenne, csak hát az is egy keret. 

Mészáros János: Igazából az iskola-összevonási koncepciónak ez lett volna a lényege, hogy 

óriási megtakarításokat lehetett volna elérni. Azt is szeretném javasolni, kérjük meg a 

megbízott igazgatónőt, hogy a jegyzőasszonnyal együttműködve a – ugye, mert továbbra sem 

mondunk le róla, hogy az iskolatársulást létrehozzuk – egy ütemterv kidolgozása szülessen 

meg, amin nyomon követhető akkor, hogy pontosan hol tartunk, mert, hogy mi is magunknak 

lássuk, hogy akkor most mi a teendőnk 

Makovics Zoltán: A társulás mind költséghatékonyabb működést is tud létrehozni, mind 

minőségi oktatást hozhat, talán el tudjuk kerülni azt, hogy drasztikusan kelljen belenyúlni a 

meglévő rendszerbe.  

Gaál Lajos: Amikor eljöttem ebből az iskolából, akkor már nem fizettek az iskolában 

adminisztrációs órát azért, mert takarékoskodni kellett. Én sajnálom a kollégákat, de annak 

idején, amikor elvették tőlünk a korábbi testület, a kutya nem foglakozott vele, azt mondták, 

hogy takarékoskodni kell. Én most is csak ezt tudom mondani, s én azt hittem, hogy a 

takarékoskodásra is odafigyel a tisztelt társaság. A másik pedig, hogy soknak tartom a felsős 

tömegsportot. Gyakorlatilag egy, kettő, három, 5., 6., 7. és hogyan van? Valahol itt láttam, 5., 
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6., 7. jó, és felsős lány. Tehát ha ezt így kiszámolom, akkor ez a 73-ból 45 embernek kell, 42-

nek kell minimum részt venni ahhoz, hogy még tudjon működni. Úgy, hogy mi közben az 

Önkormányzat támogatja a Sport Egyesületet, támogatja a dzsúdót. Én azt hiszem, hogy az, 

hogy a sportra pluszban hat túlórát tegyünk ki, ilyen támogatottság mellett, hetente hat túlórát, 

azt én nagyon soknak tartom.  

Tordáné Petrik Etelka: Abból kettő a napközi, és az két óra. 

Gaál Lajos: Soknak tartom azt a három tömegsport blokkot. Van egyszer egy 5-6 fiú, van 

egy 7-8 fiú, van egy felsős lány és 3.-4. osztályos vegyes tömegsport. Sok. Azt mondjuk, hogy 

húzzunk nadrágszíjat, adunk egy középiskolai előkészítőt magyarból, matekból.  És akkor 

adunk a felsőbe még emellé három tömegsport órát. Én kértem, amikor beszélgettünk az 

igazgatónővel, hogy én mindenképpen szívesen látnánk középiskola előkészítőt, ami a 

nyolcadikos gyerekeknek a tanulmányi munkáját segíti elő, beilleszkedjen a középiskolába. Itt 

érzem én azt, amit a Mészáros képviselőtársam mondott, hogy minőségi változásért tettünk 

valamit.  

Mészáros János: Támogatjuk az egyéb sport tevékenységeket, akár olyat is, ami nem 

Kesztölc területén valósul meg.  

Bognárné: Milyen sportot támogat az önkormányzat? 

Mészáros János: Például a dzsúdót. Az Leányváron működik. 

Gaál Lajos: Azok itt, az iskolai tornateremben tarják a kesztölci gyerekek foglalkozását 

délutánonként. És éppen most küldtem egy tájékoztatót, hogy Splitben  két kesztölci gyerek is 

dobogós lett nemzetközi versenyen.   

Volt egy javaslatom a túlórák számának csökkentésére, aki ezzel egyetért, kérem, 

kézfelemeléssel szavazzon! Köszönöm! 6 igen szavazattal 3 tartózkodás mellett testület a 

következő határozatot fogadta el:  

 

Megállapítom, hogy a testület 9 igen szavazattal a következő határozatot hozta:   

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

81/2009.(IX. 29.) számú Határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete egyet ért azzal, hogy a túlórák számát az adminisztrációs 

órák számával csökkentse. 

Felelős:  Gaál Lajos polgármester 

Határidő: folyamatos  

 

A második javaslat, ami megint tőlem hangzott el a végén, hogy csökkentsük a felsős 

tömegsport órát kettővel. Aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel szavazzon!  

 3 igen, 5 nem és 1 tartózkodással a tömegsport órák számának csökkentéséről szóló javaslatot 

a Képviselő-testület nem fogadta el.  

 

4. Napirendi pont 

Módosított TEUT pályázat  

Gaál Lajos: A lényeg a következő: körülbelül 1.000.000Ft-tal csökkentett támogatást ítélt 

meg a Regionális Tanács a TEUT pályázat támogatására, de nem jelölte meg, hogy honnan 

vegyük el. A főépítész úr és a pályázatíró átdolgozta, csütörtökön délután a régiós tanács 

befogadta. Pénteken tárgyalták, tehát várhatóan november körül kapunk szerződést. Először 

úgy volt, hogy mi döntünk, és a felmerülő plusz költségeket átvállaljuk. Ezt nem fogadták el, 

át kellett dolgozni a pályázati anyagot, csökkenteni kellett a költségvetésünket, és az így 

csökkentett költségvetést küldtem ki most. Aki egyetért azzal, hogy a módosított TEUT 

pályázatot elfogadjuk, és megvalósítsuk a Klastrom utcának a felújítását, az kérem, 

kézfelemeléssel szavazzon!  
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Megállapítom, hogy a testület 9 igen szavazattal a következő határozatot hozta:   

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

82/2009.(IX. 29.) számú Határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete egyet ért azzal, hogy a TEÚT pályázatot – a mellékelt 

csökkentett összegű költségvetéssel – elfogadja. 

Felelős:  Gaál Lajos polgármester 

Határidő: folyamatos  

 

5. Napirendi pont 

A 2009. évi költségvetés módosítása 

 

Gaál Lajos: Megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság, megkérem a bizottság elnökét, tájékoztassa a 

Képviselőket. 

Hertlik Mihály: A Bizottság megtárgyalta, és elfogadásra javasolja.  

Gaál Lajos: Van-e valakinek hozzáfűzni valója? Amennyiben nincs, szavazásra bocsátom a 

dolgot. Aki a 2009. évi költségvetés módosítását elfogadja, kérem, kézfelemeléssel 

szavazzon!  ! Köszönöm! Tartózkodott? Ellene?  

Megállapítom, hogy a testület 9 igen szavazattal a következő rendelet-módosítást fogadta el: 

  

Kesztölc község Képviselő-testületének 11/2009. (IX.29.) számú rendelete 

az Önkormányzat 2009. évi költségvetéséről szóló a 6/2009.(V.27.) rendelettel módosított 

4/2009.(II.18.) számú rendeletének módosításáról 

 
6. Napirendi pont 

Beszámoló az első félév gazdálkodásáról 

 

Gaál Lajos: A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta, megkérem a Bizottság elnökét, tájékoztassa 

a testületet.  

Hertlik Mihály: Szintén megtárgyaltuk, részletesen, teljes bőséggel, ki is ment az anyag. 

Elfogadásra javasoljuk.  

Gaál Lajos: Van-e valakinek még hozzáfűznivalója? Amennyiben nincs, szavazásra 

bocsátom a dolgot.  

Aki a Pénzügyi Bizottság előterjesztését elfogadja az első félévről szóló gazdálkodási 

beszámolónkat, kérem, kézfelemeléssel szavazzon! Köszönöm! Tartózkodott? Ellene?  

 

Megállapítom, hogy a testület 9 igen szavazattal a következő határozatot hozta:  

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

83/2009.(IX. 29.) számú Határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete az Önkormányzat gazdálkodásáról szóló I. félévi 

beszámolót elfogadta. 

Felelős:  Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 

 

7. Napirendi pont 

Hatósági munka a polgármesteri Hivatalban: szabálysértés  
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Gaál Lajos: Szabálysértési főelőadónk a módosított időpont miatt nem tud jelen lenni. 

Jegyzőasszony ki tudja egészíteni, ha kell. Kérdezem, hogy van-e valakinek ezzel 

kapcsolatban észrevétele?  

Makovics Zoltán: Egy általános kérdés, hogy a szabálysértések díjából az önkormányzat kap 

valamennyit vissza?  

Bognárné: Nem, ez állami bevétel, illetékbélyegben kell leróni.  

Makovics Zoltán: A közterület-felügyelő által bírságoltak? 

Bognárné: Az helyszíni bírságnak minősül, ide folyik be.  

Gaál Lajos: Van-e még valakinek esetleg hozzáfűzni valója?  

Aki a szabálysértésről szóló előterjesztést elfogadja, kérem, kézfelemeléssel szavazzon! 

Köszönöm! Tartózkodott? Ellene?  

 

Megállapítom, hogy a testület 9 igen szavazattal a következő határozatot hozta:   

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

84/2009.(IX. 29.) számú Határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete elfogadja a szabálysértésekről szóló beszámolót. 

Felelős:  Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 

 

8. Napirendi pont  

Beszámoló az adóügyi igazgatásról, adótartozások kezelése 

 

Gaál Lajos: Az írásos beszámolók ki lettek küldve. Javaslom, foglalkozzunk kintlévőségek 

behajtásával is. 

Makovics Zoltán: Azt adnánk át a behajtó cégnek, ami mondjuk közel egy évvel, vagy egy 

évnél régebbi tartozás, nem azt, ami mondjuk néhány hónapos. 

Gaál Lajos: Olyan kimutatást kértem Lukácsnétól, hogy mennyi, ami behajtható. A 67 éves 

nyugdíjas néninek a legelső az, hogy előszedi a csekket, és befizeti, és utána osztja be a 

pénzét. Aki nem fizeti be határidőre az adótartozását, az elveszi a többiek elől a pénzt. Tíz 

millió forintunk van kint. A helyi iparűzési adóból 5,5 millió forint nem folyt be.  

Makovics Zoltán: Ezzel én teljes mértékben egyetértek, én nem is azt akartam mondani, 

hogy ne hajtsuk be, hanem mondjuk voltak szeptember 15-i határidők, és csak azt nézve, hogy 

legalább mondjuk, egy hónapot várjunk és utána küldjük rá a behajtót, legyen egy ésszerűségi 

határ, az lehet egy hónap, vagy két hónap, és nem arról beszélek, hogy évekkel ezelőtti 

tartozókat hagyjunk elmenni és ne hajtsuk be. 

Gaál Lajos: Na, most elnézést kérek, az előbb javasoltam az egy hónapot, október 15-ét, a 

második pedig, hogy az évekkel ezelőtti tartozások is úgy keletkeztek, hogy hagytuk elmenni. 

Tehát valahol gátat kell szabni, és ha 15 nap, akkor már gond van.  

Makovics Zoltán: Én csak a behajtó cégről beszélek, nem azt mondtam, hogy ne fizessék be 

az emberek, csak a behajtó cégnek történő átadásban hagyjunk ennyi határidőt.  

Gaál Lajos: Bízzuk a részleteket az adós kolléganőre. 

Aki elfogadja az adóügyi igazgatásról szóló beszámolót, kérem, kézfelemeléssel szavazzon!  

 

Megállapítom, hogy a testület 9 igen szavazattal a következő határozatot hozta:   

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

85/2009.(IX. 29.) számú Határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete elfogadja az adóügyi igazgatásról szóló beszámolót. 
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Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: folyamatos  

 

9. Napirendi pont  

Az Iskola utca egyirányusítása 

 

Gaál Lajos: Többször felmerült már, hogy komoly gondot okoz az Iskola utcában, főleg a 

reggeli csúcsban előforduló szembejövő forgalom. Ez télen még veszélyesebb. Miután a 

testület döntött a Művelődési Ház előtt a bejárat kiszélesítéséről lehetőséget adván a 

megfordulásra, meg lehet tenni az egyirányusítást Művelődési háztól az Iskola utca végéig. 

Én a következőképpen gondoltam el ezt az egészet bevezetni: mindenképpen egy kéthetes 

meghirdetés a holnapi naptól számítva és október 15.-ével életbe léptetni. Addig pedig a 

rendelkezésre álló lehetőségekkel kiírnánk hirdetésekbe, az iskolában lévő gyerekek 

megkapnák egy kis értesítőben, bent lenne a kábel TV-ben is, hogy október 15.-étől az Iskola 

utca a Művelődési háztól a leágazásig egyirányú lesz.  

Aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel szavazzon! Köszönöm! Tartózkodott? Ellene?  

 

Megállapítom, hogy a testület 9 igen szavazattal a következő határozatot hozta:  

  

Kesztölc község Képviselő-testületének 

86/2009.(IX. 29.) számú Határozata 

Kesztölc Község Önkormányzata 2009. október 15-től egyirányusítja az Iskola utcát a 

Művelődési Ház bejáratától az Iskola u. 90. számig. Szept. 30-tól 10 napig hirdeti a változást 

a Képújságban és a jelzett szakaszon plakátokkal, valamint a tanulókon keresztül tájékoztatja 

a szülőket.  

Felelős:  Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2009. október 15. 

 

10. Napirendi pont 

Súlykorlátozás a belterületi útjainkon - vitaindító előterjesztés  

 

Gaál Lajos: Abból indultam ki, hogy a Klastrom utcát felújítjuk, illetve Klastromban a 

feljáró rendbe tételére érvényes testületi döntésünk van. Köztudott, hogy ezek az utak egy 

része azért ment tönkre, mert túlsúlyos járművek közlekedtek. Azt javasolom, hogy a 

bizottságok tűzzék napirendre, az illetékes bizottságok, vegyék figyelembe a véleményeket és 

következő testületi ülésre tájékoztassanak bennünket!  

Bognárné: Ha a bizottságok elkezdik a munkájukat, arra figyelemmel legyenek, hogy csak 

akkor lehet korlátozni, ha elkerülő útvonalat is kijelölnek. A mentességekkel is csínján kell 

bánni. A korlátozás tényéről rendeletet kell alkotni, de ebben mentességeket nem lehet 

felsorolni.  

Gaál Lajos: Körbejártam ezt a témát többszörösen a többi polgármester kollégámnál, Magyar 

Közútnál is. Nem tiltásra gondoltam, hanem engedélykötelesre. Tehát azt jelenti, amit most 

már egyre gyakrabban látni, hogy nem azt írják be, hogy „Kivéve célforgalom” hanem azt 

írják be, hogy „Kivéve engedéllyel”.  

Bognárné: Igen, csak az a gond, hogy ezt nem mi engedélyezzük, hanem a Nemzeti 

Közlekedési Hatóság. 

Gaál Lajos: Saját útjainkon is? 

Bognárné: Saját útjainkon is.  

Vöröskői István: Ezt pillanatnyilag annyira képlékeny a dolog. Adjuk oda a bizottságoknak 

ezt a dolgot, tárgyalják meg, aztán majd előterjesztik a javaslatukat.  
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Gaál Lajos: Kun Jánossal is vegyék fel a kapcsolatot.  

Aki egyetért azzal, hogy a belterületi útjainkon a súlykorlátozás lehetőségét vizsgálják meg a 

bizottságok, kérem, kézfelemeléssel szavazzon! Köszönöm! Tartózkodott? Ellene?  

 

Megállapítom, hogy a testület 9 igen szavazattal a következő határozatot hozta:  

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

87/2009.(IX. 29.) számú Határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete felkéri bizottságait, hogy foglalkozzanak a település 

egyes útjain bevezethető súlykorlátozással. 

Felelős:  Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2009. december 31.  

 

11. Napirendi pont  

Területvásárlási kérelmek 

Gaál Lajos: A Településfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság megtárgyalta, két kérelem 

volt előttük. Megkérem Vöröskői Istvánt – hogy a bizottság véleményét ismertesse! 

Vöröskői István: Az egyik Kiss György a kérelme, aki a műhelye mögötti területen lévő 

1781/62 hrsz-ú földsávot szeretné  hozzácsatolni a telkéhez. A bizottság úgy döntött, hogy 

javasoljuk. Önállóan nem értékesíthető, a 24/2007.(III.28.) számú képviselő-testületi 

határozatnak megfelelően  telekcsatolással megállapított területekre szóló összegben 

vásárolhassa meg ezt a területet.  

Gaál Lajos: Van-e valakinek ehhez hozzáfűzni valója? Nincs. 

Aki egyetért, kérem, kézfelemeléssel szavazzon! Köszönöm! Tartózkodott? Ellene? 

Megállapítom, hogy a testület 9 igen szavazattal a következő határozatot hozta:  

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

88/2009.(IX. 29.) számú Határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete értékesíti Kiss György  részére a kesztölci 1781/62 hrsz.-

ú terület ingatlanával határos részét. 

Felelős:  Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2009. december 31. 

 

Vöröskői István: A másik: Nemesi Mihálynak volt egy kérelme, aki egy nagyobb területet 

szeretett volna vásárolni. Ez az óvoda feletti rész, tehát a zártkertek között. Hivatkozott arra, 

hogy ő több földterületet használ ott már régebb óta és ezt az Önkormányzat magántulajdonba 

adta cserébe a támfal építéséért. Megnéztük, Misinek nincsen egészen igaza, mert arra 

hivatkozik, hogy a 3305-ös helyrajzi számon ő bérli, mert megvan a szerződésben. Nem a 

3305-re, hanem a 3505-re van szerződése. A 3305-öset az önkormányzat – ha úgy tetszik - 

teljes joggal értékesíthette, hiszen nem volt rajta bérleti szerződés. Ugyanez vonatkozik a 

3309, 3310-es és 3311/1-es helyrajzi számokra. Egyiken sem volt bérleti szerződés, 

lehetséges, hogy ő használta ezeket a területeket, de nem volt szerződése.  Nekünk pedig volt 

egy nyilvántartás, ami alapján úgy döntöttünk, hogy ezeket át lehet adni cserébe azért a támfal 

építésért. A 3311/2-es pedig nem is volt sose az önkormányzat tulajdona, tehát igazából nem 

is tudunk dönteni. A másik kérése ezzel kapcsolatban az volt, hogy amennyiben ezen a módon 

nem tudjuk már visszaváltoztatni, akkor segítsünk be abba, hogy ő a tulajdonossal erről meg 

tudjon állapodni valamilyen formában. Ez itt ezek a hosszú szalagtelkek, amiknek lehet, hogy 

érdemes lenne egyik részét őnekik egymás között elcserélni. Ezt akár én magam is nagyon 

szívesen elvállalom, tehát ez nem okoz problémát, ezt meg tudjuk tenni, de a többi dologban 
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teljesen szabályos határozatot hoztunk, tehát semmiféle nyilvántartásból nem derült ki, hogy 

ezt más használná vagy más bérelte volna. 

Gaál Lajos: Amennyiben nincs több javaslat, akkor én szavazásra bocsátom a dolgot. Aki 

Településfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság előterjesztését elfogadja, kérem, 

kézfelemeléssel szavazzon! Köszönöm.  

 

Megállapítom, hogy a testület 9 igen szavazattal a következő határozatot hozta:  

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

89/2009.(IX. 29.) számú Határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete elfogadja a TFK Bizottság jelentését. Nemesi István 

vásárlási kérelmét elutasítja, mert a vételre megjelölt ingatlanok már korábban értékesítésre 

kerültek. Az esetleges területcsere kapcsán  megbízza Vöröskői Istvánt a megállapodás 

lebonyolításával. 

Felelős:  Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2009. november 30. 

 

Makovics Zoltán: A volt Lencse-hegyi út melletti részek esetén a Bizottság   az ott lakóknak 

újra hívja fel a figyelmét, hogy esetlegesen vásárolják meg azokat a területeket. Ha nem élnek 

ezzel a jogukkal, ott esetlegesen lenne lehetőség még telkek kialakítására is. 

Vöröskői István: A mai ülés előtt a rendezési tervvel kapcsolatban felvetettünk a tervezőnek 

is illetve az építésznek is, aki azt mondta, hogy ezután foglalkozni fog vele, át fogja nézni ezt 

a dolgot. 

 

12. Napirendi pont 

A Szent Kelemen Polgári Kör beadványára 

 

Vöröskői István: Ez volt a bizottsági ülés harmadik napirendi pontja. Magát a gondolatot 

egyértelműen támogatta a bizottság. Viszont lenne három kérdés, ami nem derült ki a 

kérelemből. Először is, milyen méretű az emlékoszlop. Ezen az emlékoszlopon neveket 

szeretnének feltüntetni. Biztos, hogy korrektek ezek a nevek?  Kik azok a nevek és miért, 

tehát ennyi. A harmadik dolog: Kara Vili bácsinak is valamiféle emléket állítson. Ugye nevek 

között nincsen felsorolva, tehát nyilván valahol szerepelne, de miből derülne ki, hogy ez az ő 

emlékére is van állítva? Ez lenne a három kérdésem. 

Simonek Antal: Még Kara Vili bácsinak kérése volt annak idején Klányi polgármester úrnál. 

Polgármester beadta a POFOSZ nevében, hogy állítsanak egy emlékoszlopot. Magyarul ott 

van, már megcsinálta a művész úr tiszteletdíjként jó pénzért. Megkérte akkor a testület, hogy 

faragja rá a művész úr azt a négy nevet. Ez az oszlop durván olyan méter magasságú, le van 

vágva 45 fokban, azon a lapján lesz a Kossuth címer – ott van az a rajz, meg lehet nézni - és 

rajta lesz, a Vili bácsi oldalára rá lesz írva, hogy készítette néhai Kara Vilmos emlékére a 

Szent Kelemen Polgári Kör 2009. X. hó 26.-án. Tehát ennyi lenne az egész. 

Vöröskői István: Megbízott a bizottság, ha ezekre a kérdésekre választ kapok – márpedig 

értelmes, normális válaszokat kaptam rá - javasoljam támogatásra a dolgot. 

Gaál Lajos: Van-e valakinek hozzáfűzni valója jelen lévő képviselők közül?  

Amennyiben nincs, szavazásra bocsátom a dolgot. Aki a Településfejlesztési Bizottság 

előterjesztését – az előbbi kiegészítésekkel egységes keretben – elfogadja, kérem, 

kézfelemeléssel szavazzon! Köszönöm! Tartózkodott? Ellene?  

Megállapítom, hogy az előterjesztést a testület 9 igen-szavazattal elfogadta. 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 
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90/2009.(IX. 29.) számú Határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete egyet ért azzal, hogy a Kesztölci Polgári Kör 

emlékoszlopot állítson fel az '56-os kopjafa mellé az itt elhangzottak szerint. 

Felelős:  Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 

 

13. Napirendi pont 

Nyilvános könyvtár megszüntetése 

Gaál Lajos: Már foglalkoztunk vele tavaly és akkor beszélgettünk róla, hogy több információ 

kell, de ki kellene lépni a nyilvános könyvtári hálózatból. Akkor nem született határozat. Ma 

csak arról kell döntenünk - a további lépéseket majd meglátjuk a holnapi munkaértekezlet 

után - hogy ki kívánunk-e lépni a nyilvános könyvtári rendszerből vagy nem? Én javaslom, 

hogy lépjünk ki és ezzel egyszerűsödik a dolog. Ugyanez már elhangzott 2008 májusában. 

Van-e valakinek hozzáfűzni valója?   

Makovics Zoltán: Olvasva a társulás által kiadott megállapodás tervezetet, abban elég jól 

lekövették azt, hogy a mi általunk megkapott 80%-ról nagyon szigorúan számoljunk el. Azt is 

bele kellene írni ebbe a szerződésbe, hogy ők is elszámolnak az ő 20 százalékukkal legalább 

olyan szigorúan, mint ahogy tőlünk követelik. Azt is javaslom, hogy ha már megy a kamera, 

hogy legalább egy részét mondjuk el a dolognak, mert aki meg fogja nézni a felvételt az csak 

azt fogja hallani, hogy megszüntetjük itt a nyilvános könyvtárat. Egy pár szóban össze kellene 

foglalni, milyen változást jelentene ez a mozgó könyvtár. 

Gaál Lajos: Tehát, nem a könyvtárat szüntetjük meg, hanem a könyvtárnak ezt az 

elnevezését. A könyvtárunk működik továbbra is, nem kívánjuk megszüntetni, sőt valamilyen 

módon szeretnénk előrelépést hozni ebben az ügyben. A későbbi testületi üléseken lesz meg, 

hogy milyen módon és milyen formában fogjuk ezt megoldani. Van-e valakinek javaslata? 

Nincs. 

 Aki egyetért azzal, hogy az önkormányzatunk lépjen ki a nyilvános könyvtári hálózatból, 

kérem, kézfelemeléssel szavazzon! Köszönöm! Tartózkodott? Ellene?  

Megállapítom, hogy az előterjesztést a testület 9 igen-szavazattal elfogadta. 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

91/2009.(IX. 29.) számú Határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete úgy dönt, hogy kilép a nyilvános könyvtári hálózatból. 

Felelős:  Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2009. október 31. 

 

14.Napirendi pont  

Alapító okiratok módosítása 

Bognárné: A nyáron már volt egyszer egy módosítás és azt az Államkincstártól visszakaptuk 

még kisebb módosításra. Ez került most előterjesztésre.  

Gaál Lajos: Aki a módosított óvodai alapító okiratot elfogadja, kérem, kézfelemeléssel 

szavazzon! Köszönöm! Tartózkodott? Ellene?  

Megállapítom, hogy az előterjesztést a testület 9 igen-szavazattal elfogadta. 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

92/2009.(IX. 29.) számú Határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete elfogadja a Napköziotthonos Óvoda Alapító Okiratának 

módosítását. 

Felelős:  Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2009.október 15. 
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 Aki a Kincses József Általános Iskola módosított alapító okiratát elfogadja, kérem, 

kézfelemeléssel szavazzon! Köszönöm! Tartózkodott?  

Megállapítom, hogy az előterjesztést a testület 9 igen-szavazattal elfogadta. 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

93/2009.(IX. 29.) számú Határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete elfogadja a Kincses József Általános Iskola  Alapító 

Okiratának módosítását. 

Felelős:  Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2009. október 15. 

 

 Aki a Polgármesteri Hivatal alapító okiratának módosítását elfogadja, kérem, kézfelemeléssel 

szavazzon! Köszönöm!  

Megállapítom, hogy az előterjesztést a testület 9 igen-szavazattal elfogadta. 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

94/2009.(IX. 29.) számú Határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete elfogadja a Polgármesteri Hivatal Alapító Okiratának 

módosítását. 

Felelős:  Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2009. október 15.  

 

15. Napirendi pont 

A Bursa ösztöndíj pénzügyi támogatása 

 

Gaál Lajos: Megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság, kimentek a tájékoztatók. Bizottság elnökét 

megkérem, hogy tájékoztasson bennünket! 

Hertlik Mihály: A Pénzügyi Bizottság a 2010-es évi ösztöndíj keretet 500.000 forintban 

javasolja megállapítani azzal a kitétellel, hogy az önkormányzatra eső maximális települési 

rész az 5.000 forintban legyen meghatározva fejenként.  

Gaál Lajos: Köszönöm, van-e valakinek javaslata, hozzáfűzni valója? Amennyiben nincs, 

szavazásra bocsátom a dolgot!  

Aki elfogadja a Pénzügyi Bizottság előterjesztését a Bursa ösztöndíj program pénzügyi 

támogatásáról, kérem, kézfelemeléssel szavazzon! Köszönöm! Tartózkodott? Ellene? 

Megállapítom, hogy az előterjesztést a testület 9 igen-szavazattal elfogadta. 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

95/2009.(IX. 29.) számú Határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete a Bursa ösztöndíj 2010-es pénzügyi keretét 500.000.Ft-

ban állapítja meg. Az önkormányzatra eső maximális települési rész 5.000.-Ft/fő. 

Felelős:  Gaál Lajos polgármester 

Határidő: folyamatos 

 

16. Napirendi pont 

Mezőőr alkalmazása  

Gaál Lajos: Köztudott, hogy komoly gondjaink vannak a külterületünkkel is. Ezt a 

tevékenységet még támogatja az állam is.  
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Bognárné: Igen, jelenleg úgy van a finanszírozása, hogy 50%-át fizeti az állam, 50%-át pedig 

az önkormányzatnak kell állni.  

Makovics Zoltán: Van itt egy rendelet-tervezet. Járulékot kell majd elvileg a 

tulajdonosoknak fizetni?  

Vöröskői István:  Én azt mondanám, nagyon meg kell fontolni azt, hogy kell-e egy ilyen – 

úgymond - új adót bármi formában bevezetni. Magam részéről pillanatnyilag nem támogatom. 

Ezt nem itt, az asztal mellett ülve kéne nagyon gyorsan eldönteni, hanem üljenek le a 

bizottságok, beszéljenek róla aztán rágjuk végig! 

Gaál Lajos: Jó. Az alaphelyzet az volt, hogy idén tudjuk fedezni ebből és jövőre 

vonatkozólag pedig a bizottságok dolgozzanak ki egy lehetőséget. 

Makovics Zoltán: Javaslom az alkalmazást, de három hónapos próbaidő fenntartásával.  

Gaál Lajos: Aki egyet ért a mezőőr alkalmazásával három hónapra, valamint hogy a 

Pénzügyi Bizottság foglalkozzon a jövő évi költségvetés készítésekor a további foglalkoztatás 

pénzügyi lehetőségeivel, az kérem, kézfelemeléssel szavazzon! Köszönöm!  

Megállapítom, hogy a testület 9 igen szavazattal a következő határozatot hozta:  

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

96/2009.(IX. 29.) számú Határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete egyet ért a mezőőr alkalmazásával három hónapra, 

valamint megbízza a Pénzügyi Bizottságot, hogy a jövő évi költségvetés készítésekor a 

további foglalkoztatás pénzügyi lehetőségeivel foglalkozzon. 

Felelős:  Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2009. október 1. 

 

17. Napirendi pont 

Egyebek 
Gaál Lajos: A hivatal a felújítása ugyan már régen megtörtént, de az udvar felöli belső oldal 

félbe maradt. Van az „Út a Munkához programban” egy kőművesünk, akivel meg tudjuk 

oldani a befejezését illetve a hátsó irodának a hőszigetelését. Megkértem a főépítész urat, 

hogy készítsen egy hozzávetőleges költségvetést a munkálatokról olyan módon, hogy a 

foglalkoztatott kőművesünk végezné el a munka részét. A szigetelőanyag, egy ablak cseréje, 

ablakpárkányok, kőpor, festékanyag  400.000 forintba kerülne. A tartalékalap terhére 

javasolnám elfogadni. Tessék, kinek van észrevétele ezzel kapcsolatban? Amennyiben nincs, 

szavazásra bocsátom a dolgot.  

Aki elfogadja az előterjesztést, hogy az udvar belső oldalának befejezésére 400.000 forintot a 

tartalékalapból felhasználhatunk, kérem, kézfelemeléssel szavazzon! Köszönöm. 

Tartózkodott? Ellene?  

Megállapítom, hogy a testület 9 igen szavazattal a következő határozatot hozta:  

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

97/2009.(IX. 29.) számú Határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete a Polgármesteri Hivatal részbeni utólagos 

hőszigetelésére, az udvari falak vakolatának javítására és tereprendezésre 400.000.-Ft-ot a 

tartalékkeret terhére átcsoportosít.  

Felelős:  Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2009. november 30. 

 

Hertlik Mihály: Mivel elszaporodtak a vagyon elleni meg személy elleni bűncselekmények 

Kesztölcön is, javaslom a település bekamerázásának lehetőségét megvizsgálni. Van rá jó 

példa, például Nagysáp. Négy és fél millió forintból 16 kamerát tudtak beépíteni a faluba, ami 
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igen komoly visszatartó erő. A rendszerük 32 kameráig bővíthető, a szervergép három 

hónapig őrzi az adatokat. Én a nagysápi polgármesterrel meg is beszéltem, bármikor – hogyha 

valaki óhajt - ki is mehetnénk, meg is lehetne nézni, lehetne tájékozódni. Elméletileg a 

faluban az egész forgalmat lehetne ellenőrizni, ha szükséges. A falopásokat, hogy ki mikor 

milyen autóval hordja a fát, egyértelműen követhető minden. Követhető, hogy mikor hozzák 

be a hűtőgépeket az udvarba, mikor viszik ki a szemetet, mikor jelenik meg a Nádasi-erdőben, 

a bejövő utakat le lehet kontrollálni. Ha valami történik a faluban, csak vissza kell keresni az 

aznapi felvételeket és megvan, hogy milyen autóval jöttek, mert elméletileg 3-4 úton lehet 

bejönni a faluba, többön nem. 

Gaál Lajos: A Térségi Tanács ülésen volt róla szó, Krasula Úr mondta, hogy ők nem tudják 

felvállalni ennek az ellenőrzését. Most is van egy kamerás rendszerük, annyit tudnak csinálni, 

hogy elteszik a kazettákat, ugyanis ők nem vizsgálhatják az anyagot, erre csak a Rendőrség 

jogosult. Ennek ellenére maximálisan támogatom, nem is kellene nekünk egyelőre annyi, csak 

a bejövő útjainkat figyelni meg azt a pár területet. 

Hertlik Mihály: A szelektív hulladékgyűjtők mellé lerakják a szemetet. Ez mind 

megelőzhető lenne.  

Bognárné: Ennek utána kell nézni, az adatvédelemileg aggályos lehet. 

Hertlik Mihály: Ha Budapesten megoldható, a nagyvárosokban megoldható, hogy 

bekamerázzák, akkor nem nagyon értem, hogy miért nem lehet itt is. 

Gaál Lajos: Nem a kamerákkal van a gond. Azokat kirakhatjuk mi is, csak a kamerák 

felvételeibe csak a Rendőrség jogosult betekinteni. Nagysáp azt kérte, hogy dorogiak 

vizsgálják felül, erre azt mondta a Krasula úr, hogy abban az esetben lehetne szó, ha bevinnék 

Dorogra a végét, de az meg nem megy, mert őneki meg nincs kapacitása arra, hogy mindent 

átnézzenek folyamatosan.  

Hertlik Mihály: Én úgy tudom, hogy a nagysápiak bele tudnak nézni. Van jogosultságuk. 

Gaál Lajos: Hát persze, hogy bele tudnak nézni. Jogosultságuk nincs, de bele tudnak nézni. 

Maradjunk ennyiben. 

Bognárné: Megnézhetjük mi is, de mire használható fel? Keretek közé kell fogni, hogy ezzel 

visszaélni ne lehessen. Ha így a faluban mindenki mozgását folyamatosan figyelemmel lehet 

kísérni, akkor azért az csak Nagy Testvér módszer. 

Mészáros János: Orwelli lenne ez az egész. 

Hertlik Mihály: Ha ott vannak a felvételek jó, nem kell nekünk azt nézegetni, hogyha valami 

történik a faluban, akkor meg lehet nézni. 

Bognárné: Ezért kell védeni és ezért kell szabályozni, hogy ez tényleg azt a célt szolgálja, 

amire szánják. 

Mészáros János: Csak előbb szavaztunk arról, hogy ezt a mezőőri rendszert fogjuk 

támogatni. Lehet, hogy azt kellene mérlegelni, hogy melyik rendszer az olcsóbb. 

Gaál Lajos: A kamerázást én felvállalom és megszervezem a találkozót a nagysápiakkal.  

Dönteni kell a csatornaszerződésről is. A csatornaszerződésünk lejár. A testülettől kellene egy 

felhatalmazást, hogy továbbra is az az ad-hoc bizottság tárgyaljon, amelyik már a telep 

tisztítóműnek a felújításával kapcsolatban is tárgyalt, majd adjanak tájékoztatást a testületnek 

a végső állásfoglalásához.  

Mészáros János: Továbbra sem tudok napirendre térni a felett, hogy van itt egy 

szennyvíztisztítónk, ami alig működik, csak fuldoklik. Ezt a helyzete tisztázni kellene. A 

szerződésből nem fog kiderülni, hogy milyen konstruktív ötletek vannak ezzel kapcsolatban 

akár a működtetővel kapcsolatban, és előbb vagy utóbb ez a körmünkre fog égni. Az egy 

dolog, hogy meg lesz hosszabbítva egy szerződés. Azért mondom, mert javasoltad, hogy az 

ad-hoc bizottságot bízzuk meg, hogy ők menjenek tárgyalni. Ezt az ad-hoc bizottságot arra is 

fel kellene hatalmazni, hogy járja körül ezt a témát is. 
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Gaál Lajos: Egyrészt van a csatornahálózat. Ennek van egy üzemeltetője, ezzel is tárgyalunk. 

Másrészt pedig ott van a szennyvíz-tisztítómű, ahol jelen van egy érvényes vízügyi 

engedélyünk a rekonstrukciójára. Amennyiben egy olyan pályázat kijön, amibe bele tud férni 

ez a telep rekonstrukciója, akkor a dorogi a mostani üzemeltető felvállalta, hogy az ÉCS keret 

terhére az önrészt befizeti ebbe a pályázatba. Van egy pályázatíró cég, az a miskolci 

székhelyű, aki figyeli a pályázatokat, és amint az a pályázat megjelenik, beadjuk, és ígéretünk 

van a Vízműtől, hogy ők az önrészét a három településnek állják. Nyilvánvaló, hogy ez annak 

a függvénye, hogy akkor az üzemeltetést megkapják. De az is meggondolandó, ha nem lesz 

pályázat, akkor a csatlakozást meg kéne próbálni Dorog felé. Tehát ez a két alternatíva van 

még jelen pillanatban. Nincs leállítva, csak most éppen szünetel.  

Megkérdezem az ad-hoc bizottság tagjait, hogy vállalják-e a tárgyalást? 

Makovics Zoltán: Igen, vállalom. 

Vöröskői István: Igen. 

Gaál Lajos: Én is vállalom. Akkor, aki elfogadja a korábban alakult ad-hoc bizottság 

közreműködését a szerződéskötések meghosszabbításában, kérem, kézfelemeléssel 

szavazzon! Köszönöm. Tartózkodott?  

Megállapítom, hogy a testület 7 igen szavazattal 2 tartózkodás mellett a következő határozatot 

hozta:  

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

98/2009.(IX. 29.) számú Határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete megbízza az ad hoc bizottságot, hogy tárgyaljon a 

szennyvízelvezetésről és csatornaüzemeltetésről szóló szerződés meghosszabbításáról. 

Felelős:  Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2009. november 30. 

 

Gaál Lajos: Az előre meghirdetett zárt ülésről annyit szeretnék közölni, hogy több képviselő 

javaslatára kikerül az IKSZT tárgyalása a zárt ülésből.  Eltolták a beadási határidőt két héttel, 

így október 15-ig lehet beadni a pályázatot.  Több képviselő jelezte, hogy információ 

hiányában nem tud felelősséggel dönteni, ezért megkértem a Helyi Vidékfejlesztési Hivatal 

vezetőjét, a pályázat írót, és Kun János főépítész urat, hogy szakmailag tájékoztassa holnap a 

testületet. Tehát holnap fél öttől itt leszünk a hivatalban, itt lesz Englohner Edina, a HVH 

vezetője, Fekete-Szűcs László pályázatíró, Kun János főépítész úr, és innentől kezdődően 

mindenki remélhetőleg választ kap a kérdésére. Döntés egy rendkívüli testületi ülés keretében 

történhet. 

 

A továbbiakban az ülést bezárom, megköszönöm a részvételt. 

 

 

 

 

Gaál Lajos      Bognárné dr. Solymoskövi Veronika 

Polgármester        jegyző 
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Kochnyák Sándor 


